

Date: dd / mm / yy

To  
The Saudi National Bank, United Arab Emirates  
Branch \_\_\_\_\_

Dear Sirs,

I, \_\_\_\_\_, of \_\_\_\_\_ nationality, holder of Passport No. \_\_\_\_\_, confirm my wish to open an account for my minor son/daughter who is \_\_\_\_\_ years old according to his/her passport copy of which a copy is enclosed hereto. His/her birth date is \_\_\_\_\_. The said account shall be operated with my full knowledge and with my signature until the minor reaches adult age and hence becomes authorized to deal with banks according to the Shari'a and the applicable laws and regulations.

This account which would be savings shall be subject to all terms and conditions mentioned in the account opening agreement and the agreement for other banking products and services that are in force at the bank and are signed by me on behalf of my minor son/daughter. No ATM cards will be issued till my minor son/daughter reaches age of 18.

When my son/ daughter reaches adult age (above 18 years), I will inform you of the same. In that case, he/she will be the only beneficiary authorized to deal with the account. I will provide bank written instruction for the same along with specimen signature for my son/daughter and their passport copy.

In case I fail to inform the bank of the above, the bank will not affect any change in signatory until it is informed that the minor has reached adult age and required documentations are provided.

I also acknowledge and agree that I shall be responsible for all obligations that would arise from the minor account. I have signed this document in addition to, the account opening agreement and any other document signed by me for other banking products and services (if any).

Name: \_\_\_\_\_

Signature: \_\_\_\_\_

التاريخ: dd / mm / yy

إلى  
البنك الأهلي السعودي، الإمارات العربية المتحدة  
فرع: \_\_\_\_\_

أنا، \_\_\_\_\_، الجنسية، حامل جواز سفر/ هوية وطنية رقم \_\_\_\_\_، أؤكد رغبتني في فتح حساب لابني القاصر الذي يبلغ/ ابنتي القاصرة التي تبلغ \_\_\_\_\_ من العمر بحسب دفتر الأحوال الشخصية الذي أرفق نسخة منها وعيد ميلاده/ عيد ميلادها في تاريخ \_\_\_\_\_ على أن تتم إدارة هذا الحساب بمعرفتي التامة وبتوقيعي إلى حين يبلغ القاصر من الرشد ويصبح بذلك مصرحاً للتعامل مع المصارف وفقاً للشريعة والأنظمة.

هذا الحساب هو حساب توفير ويخضع لكافة الأحكام والشروط الواردة في اتفاقية فتح الحساب واتفاقية المنتجات والخدمات البنكية الأخرى التي يوفرها البنك لن يتم إصدار أي بطاقة صراف آلي إلى حين يبلغ القاصر/ تبلغ القاصرة الثامنة عشرة من العمر.

عندما يصبح ابني راشداً/ تصبح ابنتي راشدة (في الثامنة عشرة من العمر وما فوق) سوف أعلم البنك بذلك وفي هذه الحالة يكون هو المستفيد الوحيد الذي يجوز له التعامل بالحساب/ تكون هي المستفيدة الوحيدة التي يجوز لها التعامل بالحساب وسأقدم للبنك تعليمات خطية لذلك إلى جانب نموذج عن توقيع ابني/ ابنتي ونسخة عن جواز سفره/ سفرها أو الهوية الوطنية.

وفي حال لم أعلم البنك بما تقدم، لن يجري البنك أي تعديل في المفوض بالتوقيع إلى حين يتم إبلاغه بأن القاصر قد بلغ سن الرشد ويتم تقديم المستندات اللازمة.

أقر أيضاً بأنني مسؤول عن كافة الموجبات التي قد تنشأ عن حساب القاصر.

التوقيع: \_\_\_\_\_

الاسم: \_\_\_\_\_